
Bestyrelsesmøde REB 12/2-2025 

Til stede: Klaus, Christina B., Henriette, Lene, Jan, Heidi K.  og Frederikke.  

Orientering 1 Kort status fra formanden Tanja er trådt ud af bestyrelsen, og suppleant 
Lene er trådt ind som menigt medlem.  

 
Orientering 2 Kort status fra daglig leder Slutningen af januar har været lidt hård, på grund 

af nogle uenigheder og misforståelser på 
opstaldningssiden.  Der har været afholdt møder 
med de involverede personer, hvor tingene blev 
talt igennem. Efterfølgende virker det som om 
der er blevet god stemning igen. Alle skal huske 
at man er forpligtet til at tale ordentligt og 
behandle hinanden ordentligt og respekterer 
hinanden. Hvis der er nogle problematikker, skal 
det tages i opløbet – enten med den eller de 
personer det drejer sig om, med daglig leder eller 
i sidste ende med bestyrelsen - så der kan blive 
taget hånd om sagen og det ikke når at udvikle 
sig unødigt. Som medlem af Rebild 
Sportsrideklub er vi alle forpligtet til at tale pænt 
til og om hinanden og klubben. 

Det er blevet godt med nyt hegn og knust asfalt 
på stierne til foldene.  

Klaus er i dialog med elektriker, han afventer at vi 
får gravet det sidste ude ved foldene og så bliver 
der lavet lys ude ved elevhestene. 

Merle’s far vil gerne hjælpe med at sætte 
radiatorer op rundt på rideskolen.  

Klaus er i dialog med nogen der kan installere en 
varmtvandsbeholder på vaskepladsen. Afventer 
pris på installation. 

Vi har fået traktoren tilbage fra Jan, så der igen 
kan køres bane. 

Rottemanden har fortalt at rotterne ikke spiser af 
giften som er lagt ud. Der er ikke stor aktivitet fra 
rotterne mere og det vurderes at vi har fået bugt 
med størstedelen af dem.  

 
Orientering og 
beslutning 

3 Retningslinjer for video og billeder 
 

Bestyrelsen har et udestående med at få skrevet 
noget om GDPR og håndtering af det i klubben. 
Bestyrelsen snakker om at få lavet nogle regler 
og retningslinjer for hvad man må filme eller tage 
billeder af på rideskolen. Det er ikke alle der vil 



filmes eller tages billeder af som lægges ud på 
sociale medier osv. Christina B. laver et udkast til 
retningslinjer.  

Generelt er det altid god stil at spørge de andre 
ryttere om det er ok at man filmer. 

 
Orientering og 
beslutning 

4 DRF’s antimobbepolitik 
 

DRF har en antimobbepolitik, som REB også 
burde refererer til blandt medlemmerne og 
forældre. Der har både været nogle episoder 
blandt opstalderne og elevrytterne, hvor en 
antimobbepolitik ville være godt at kunne 
henvise til. Bestyrelsen går videre med dette. Det 
skal være tilgængeligt på hjemmeside og hængt 
op i stalden.  

 
Orientering 5 Økonomisk resultat 2024 

 
Regnskabet er ikke helt endeligt på tidspunktet 
for mødet, så de foreløbige tal blev gennemgået. 
Bestyrelsesmedlemmerne får det endelige 
regnskab til godkendelse, inden det sendes til 
revisor.  

Opstaldning giver et større underskud, end der 
blev budgetteret med. Underskuddet skyldes 
primært de mange tomme bokse der har været i 
2024.   

Elevskolen kommer ud med et flot overskud, 
hvilket vidner om at elevskolen er meget 
velfungerende.  

 
Orientering  6 Dialog med kommunen vedr. 

lejekontrakt 
 

Bestyrelsen har haft udfordringer med at få en 
kontrakt på klubbens leje af jorden. Klubben har 
tidligere oplevet at kommunen har solgt noget at 
det lejede jord fra, uden at informere klubben 
(2021). Og i slutningen af 2024 blev endnu en 
erhvervsgrund grænsende op til rideklubbens 
folde, solgt fra – igen uden at rideklubben blev 
informeret. Kommunen er kommet med et 
oplæg på en kontrakt, hvor klubben skal betale 
et væsentligt større beløb årligt for at leje jorden 
end hvad der hidtil har været aftalt. Den 
foreslåede årlige leje vil være for stor en udgift 
for rideklubben og stemmer ikke overens med 
hvad andre foreninger i kommunen betaler eller 
det, som kommunen har stillet klubben i udsigt 
tidligere i forløbet. Kommunen er derfor gået 
hjem for at regne på lejen igen.  

 



Orientering og 
beslutning 

7 Nordeas Vedligeholdelsespulje 
 

Nordea har en pulje hvor man kan søge til at 
renovere eksisterende ting. Bestyrelsen snakker 
om hvilke projekter der kunne være relevant til 
denne pulje. F.eks. en multibane, renovering af 
laden eller udendørsbanerne. Der skal søges 
senest d. 31. marts. Bestyrelsen arbejder videre 
med dette.  

 
Orientering og 
beslutning 

8 Referater fra bestyrelsesmøder på 
hjemmesiden 
 

På nuværende tidspunkt er der referater fra 
bestyrelsesmøderne tilbage til 2016. Bestyrelsen 
drøfter hvor lang tid tilbage der skal ligge 
referater offentligt tilgængeligt på hjemmesiden. 
Det vurderes at være fint som det er på 
nuværende tidspunkt.  

 
Orientering 9 Rapport fra udvalgene 

1. Forretningsudvalget 
2. Stævneudvalget 
3. Juniorudvalget 
4. Vedligeholdelsesudvalget 
5. Elevskoleudvalget 
6. Sponsorudvalget 

 

Forretningsudvalget: 
- Intet nyt 

 
Stævneudvalget: 

- Tanja er udtrådt af stævneudvalget og 
ChrisƟna er derfor indtrådt som 
bestyrelsesrepræsentant 

- Der er pony dressur stævne første 
weekend i marts, hvor udefrakommende 
og elevryƩere kan deltage. ChrisƟna og 
Frederikke snakker om markedsføringen 
af deƩe stævne. 

- Der skal indgraveres på 
vandrepokalerne, så de er klar Ɵl 
generalforsamling. 
 

Juniorudvalget: 
- Intet nyt 

 
Vedligeholdelsesudvalget: 

- Der er arbejdsdag d. 26. februar kl. 
17.00-19.00 
 

Elevskoleudvalget: 
- Elevskolecupholdet vandt deres første 

stævne i DRF Elevskole Cup på 
hjemmebane d. 8. februar, hvor holdet 
red mod Hjallerup og Aalestrup. Næste 
stævne er hos Hjallerup d. 16. marts og 
hos Aalestrup d. 29. marts 

- Der er aĬoldt møde med elevryƩerne 
og parterne omkring opførsel og regler 
på rideskolen. 
 

Sponsorudvalget: 
- Heidi P. og ChrisƟna har holdt et webinar 

om fondssøgning for nylig. BoleƩe fra 



Himmerland Ridecenter har 
eŌerfølgende henvendt sig omkring et 
samarbejde mellem deres klub og vores 
klub med et stævne.  

 
Orientering 10 Opfølgning fra Ɵdligere møder 

 
Generalforsamling: 
Skal de nye reglementsændringer præsenteret 
under fællesspisning: 

- Christina B. vil gerne fortælle om 
dressur og fællesbestemmelser. 
Bestyrelsen kontakter Lene om hun vil 
fortælle om springning.  
 

Årets frivillig og æresmedlemmer: 
- Bestyrelsen snakker om dette og tager 

en beslutning inden 
generalforsamlingen.  

 
 

 11 Eventuelt Intet Ɵl eventuelt. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag d. 12. marts kl. 18.00.  

  



Bestyrelsesmøde REB 8/1-2025 

Til stede: Klaus, Tanja, Christina B., Henriette, Lene, Heidi K.  og Frederikke.  

Fraværende: Jan 

Orientering 1 Kort status fra formanden Intet nyt.  

 
Orientering og 
beslutning 

2 Kort status fra daglig leder Poda er gået i gang med de sidste store folde og 
der vil komme elasƟkled på alle folde. Der bliver 
lavet en fold ad gangen og så bliver hestene flyƩet 
drypvis (som det nu giver mening). Har man 
spørgsmål Ɵl folde – så gå Ɵl Klaus. 
 
Der er blevet lagt giŌ ud Ɵl roƩerne, som har været 
et Ɵltagende stort problem hen over de seneste 
måneder. RoƩemanden siger at det ikke er et 
problem iŌ. vores staldkat (hun skal spise så mange 
roƩer at hun får tromsyge inden hun bliver syg af 
giŌen). Derudover har vi lavet en aŌale med én der 
kommer og skyder roƩerne. Så lad os håbe vi snart 
får dem under kontrol igen. 

Vi er i gang med at få fyldt knust beton rundt på 
stierne, ved vandvognen og ved elevhestene. Der 
skal indkøbes noget mere. Klaus har snakket med 
Jan, som leverer wrap og halm, og han vurderer at 
der skal købes omkring 4 læs mere. Bestyrelsen 
beslutter at der skal købes det nødvendige knust 
beton, og Jan kan allerede komme i næste uge og 
få det kørt ud når det er ankommet.  

Der er kommet tilbud tilbage på elprojekter. Der er 
66.000 kr. tilbage fra fondsøgning fra Norlys. 
Pengene skal bruges på lys ved udeboksene, 
elevhestene, vaskepladsen. Klaus får fat i elektriker 
og får sat projekterne i gang.  

 
Orientering  3 Staldmøde Der er blevet afholdt staldmøde, hvor gode emner 

blev diskuteret. Referat kan findes på opstalder 
Facebook gruppen.  

 
Orientering 4 Generalforsamling  Der afholdes generalforsamling onsdag d. 26. 

marts kl. 19 i rytterstuen. Der vil være 
fællesspisning inden.  

Bestyrelsen snakker om at de nye 
reglementsændringer kunne blive præsenteret 
under fællesspisning. Det vurderes til næste møde.  



Der er fire bestyrelsesmedlemmer som går af, og 
derfor skal der findes nye. Har man nogle tanker 
om at gerne vil være med i bestyrelsen må man 
meget gerne kontakte en fra bestyrelsen.  

Henriette skriver ud med dato, og hvornår 
indkommende forslag til generalforsamlingen skal 
være i bestyrelsens hænder.  

Årets frivillig og æresmedlemmer vil blive snakket 
om på næste bestyrelsesmøde.  

 
Orientering 5 Rapport fra udvalgene 

7. Forretningsudvalget 
8. Stævneudvalget 
9. Juniorudvalget 
10. Vedligeholdelsesudvalget 
11. Elevskoleudvalget 
12. Sponsorudvalget 

 

Forretningsudvalget: 
- Intet nyt. 

 
Stævneudvalget: 

- Der er meldt datoer ud til nogle interne 
stævner 

- 5. April  
- 23. August (klubmesterskab) 
- 2. November (halloweenstævne) 
- 13. December (julestævne) 

 
Juniorudvalget: 

- Intet nyt 
 

Vedligeholdelsesudvalget: 
- Der er arbejdsdag 26. februar kl 17, hvor 

der skal gøres klar til stævne 
- Opstalderne skal være obs. på de nye 

regler, hvor man skal udføre en opgave 
inden arbejdsdagen hvis man ikke kan 
deltage på selve dagen. Ellers bliver man 
opkrævet 800 kr.  

- Ordningen med at alle opstaldere skal 
være med Ɵl fire arbejdsdage om året skal 
måske revurderes. Projekter som f.eks. 
hegnoptagning og lave boksvægge som er 
mere pludselige projekter, vil måske også 
kunne tælle som en arbejdsdag.  
 

Elevskoleudvalget: 
- Der skal indkaldes Ɵl et møde med 

parterne og elevryƩerne, så reglerne kan 
blive gennemgået igen, da der er lidt 
problemer med at overholde reglerne og 
holder rent i laden osv. Ting som f.eks. 
hvornår man må være på rideskolen alene 
og hvornår man må ride alene, skal gøres 
klart og tydeligt.  

- Der er tilmeldt et hold til DRF Elevskole 
Cup, hvor det er parterne som skal 



deltage. Vi skal ride mod Aalestrup og 
Hjallerup.  
 

Sponsorudvalget: 
- Klubben har fået 50.000 kr. Ɵl hegn fra 

Sparekassen Danmark.  
 

Orientering 6 Opfølgning fra Ɵdligere møder 
 

Ingen punkter.  
 

 7 Eventuelt 
 

Ingen punkter. 

Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag d. 12. februar kl. 18.00.  


